



5G AI Presentation Coach

3Education's 5G AI Presentation Coach uses AI analytics to improve students' presentation skills by guiding them to express their emotions appropriately in their speeches and making suggestions on speech content and language usage. The programme also helps students to master intonation, pacing and the use of gestures to increase the impact of their speeches.

- Adopts AI technology to analyse students' presentation performance and provide advice for improvement
- Scoring immediately after speech
- Provides customised and personalised interactive communication and learning programmes for students to practise repeatedly
- Offers a simulated real-life environment for students to practise under different occasions

5G人工智能演講培訓教練

3Education 的 5G 人工智能演講培訓教練利用人工智能幫助學生提升演講技巧，指導其在演講中適當表達情感，並對演講內容及語言使用提出建議。培訓教練亦能幫助學生掌握語調與節奏，並透過訓練運用手勢加強演講效果。

- 利用人工智能分析學生的演講表現，並提供意見以提升水平
- 系統會於演講完成後，為學生評分
- 提供度身定制的互動交流與學習方案，讓學生在個人化指導下反覆練習
- 提供模擬現實環境，讓學生於不同場合練習演講技巧



Contact us for more information
聯絡我們了解更多詳情